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Abstract (en)
The table comprises a frame (1) defining a hollow housing, a platform (3), means (4) for mounting the said platform pivotally about a shaft (5)
secured to the said frame (1) and so that the said platform can assume at least two positions, a first position such that it is totally contained within
the said hollow housing and a second position such that its plane forms a specific positive angle with the plane of the said frame, spring means (10)
for exerting at least one force so as to bring the said platform (3) from the first position to the second position, controllable means (11) for holding
the said platform when it is in the said first position, and controllable means (12) for holding the said platform when it is in the said second position.
The said spring means (10) comprise at least one pressure cylinder (20) comprising at least one cylinder, in order to define a sealed chamber with a
variable volume, and a rod (22), integral with the said piston, the said volume chamber being swollen by a compressible fluid. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne les tables du type escamotable. La table selon l'invention comprend un cadre (1) définissant un logement en creux,
un plateau (3), des moyens (4) pour monter ledit plateau pivotant autour d'un axe (5) solidaire dudit cadre (1) et de façon que ledit plateau puisse
prendre au moins deux positions, une première position telle qu'il soit compris en totalité dans ledit logement en creux, et une deuxième position
telle que son plan fasse avec celui dudit cadre un angle non nul déterminé, des moyens (10) de ressort pour exercer au moins une force de façon à
amener ledit plateau (3) de la première position à la deuxième, des moyens commandables (11) pour maintenir ledit plateau quand il est dans ladite
première position, et des moyens commandables (12) pour maintenir ledit plateau quand il est dans ladite deuxième position. Elle se caractérise
essentiellement par le fait que lesdits moyens de ressort (10) comprennent au moins un vérin (20) pneumatique comportant au moins un cylindre
pour définir une chambre à volume variable étanche, et une tige (22) solidaire dudit piston, ladite chambre à volume étant gonflée par un fluide
compressible.
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